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Na zasedání výboru se diskutovalo 
o úpravě jízdního řádu školního autobusu, 
problémech s divokými prasaty, opravách 
komunikací či údržbě dětského hřiště. 
Přinášíme souhrn kroků, které zlepší život 
v naší obci.

Poslední prázdninová sobota nabídla 
„Koncert na Berounce“, který mnozí označili 
za jednu z nejlepších kulturních akcí 
v regionu. Více než tříhodinový hudební 
program sledovalo na Stříbrné pláži kolem 
500 diváků. 

Osadní výbor Rovina – září plné aktivit Magický zážitek na Stříbrné pláži 
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INZERCE

OBSAH SLOVO STAROSTY

Milí sousedé, 
s velkou úlevou mohu říci, že při vydatných zářijových 

deštích zůstala hladina řeky Berounky naštěstí ve svém 
korytě a nepůsobila žádné škody. I když se řeka nevylila 
z břehů, situace nám připomněla, jak důležité je být na 
možné povodně dobře připraveni. Pro naše zastupitelstvo 
to byl impulz znovu otevřít téma protipovodňových opat-
ření a preventivní ochrany.

Jedním z opatření, které jsme již přijali, je instalace 
čidla na naši lávku. Toto čidlo bude monitorovat hladinu 
řeky a měřit její vzestup. Naměřená data budeme moci 
odečítat na dálku a využívat je pro rychlé a přesné vyhod-
nocení situace. Tento systém nám umožní včas reagovat 
na zvyšující se hladinu a potenciálně tak předcházet riziku 
záplav.

Zastupitelstvo se také vrátilo k diskuzi o dalších pre-
ventivních opatřeních, která by mohla výrazně zvýšit 
ochranu naší obce. Kromě instalace čidla zvažujeme úpravy 
břehů v lokalitě ulice Ve Vejtrži, která bývá při povodních 
jednou z nejpostiženějších. Dále jsme oživili myšlenku na 
realizaci suchých poldrů, které by měly chránit naši obec 
před vodou z přívalových dešťů. Studie určující polohu 
a rozsah těchto poldrů již existuje z minulých let a věřím, 
že se nyní posuneme k přípravě projektové dokumentace 
a následně i k její realizaci.

V rámci těchto preventivních kroků dojde také k vy-
čištění struh odvádějících vodu v obci. Jejich údržba je 
nezbytná pro zajištění funkčnosti celého odvodňovacího 
systému a ochrany před vodou.

Po prázdninovém oddechu se v září sešly všechny vý-
bory a řešily projekty, které jsou pro naši obec klíčové. 
Diskutovalo se například o stavu nového územního plánu, 
o stávající lávce přes Berounku, která možná bude potře-
bovat opravu, a o studii nového vodního zdroje či rozšíření 
čistírny odpadních vod.

Podařilo se nám také vybrat zhotovitele na projekt 
rekonstrukce komunikace Na Paloučku. Pokud vše půjde 
podle plánu, mohli bychom koncem října zahájit stavební 
práce.

Neméně důležitý je i projekt realizace stezky na Mo-
řinku, kterou plánujeme obnovit. První část je již vytyčena 
a naše okrašlovací komise nyní zvažuje, jaké úpravy budou 
následovat.

Kulturní výbor také nezahálí a již nyní připravuje akce, 
které se budou konat v naší obci do konce roku. Ať už se 
bude jednat o tradiční zájezd seniorů a dětí do divadla nebo 
o  vánoční trhy, věřím, že si z připravovaného programu 
vyberete něco, co vás zaujme.

Těším se, že se s vámi setkám na některé z kulturních 
akcí. Pokud máte jakékoli otázky, připomínky nebo vás 
něco trápí, neváhejte mě oslovit – rád si s vámi popovídám.

Tomáš Snopek
starosta obce
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INFORMACE Z ÚŘADU

OSADNÍ VÝBOR ROVINA
Osadní výbor Rovina zřídilo zastupitelstvo v roce 

2022. Výbor se schází každý první čtvrtek v měsíci v ro-
vinské klubovně od 19 hodin. Členy osadního výboru jsou 
Mariana Pavlová, Pavla Hanzlová, Magdalena Balejová, 
František Svoboda, předsedou je zastupitel Michal Knor. 
Závěry z jednání osadního výboru přednáší předseda na 
jednání zastupitelstva obce.

Na jednání 5. září 2024 výbor řešil následující témata 
a požadavky, které se týkají Rovin:

Úprava jízdního řádu školního autobusu (linka 751) do 
ZŠ Řevnice

Byla vznesena žádost o úpravu jízdního řádu tak, aby 
děti stíhaly být včas na vyučování. Starosta již tuto věc 
řeší – odeslal příslušnou žádost v termínu připomínko-
vání jízdních řádů dopravce.

Údržba hřiště a výzva k úklidu hraček
Po instalaci nové informační cedule (pravidla cho-

vání pro návštěvníky hřiště) důrazně prosíme rodiče, 
aby kontrolovali, zda děti po sobě nezanechávají hračky. 
Obec bude staré, rozbité a nefunkční hračky likvidovat 
– ohrožují zdraví dětí. V plánu je také výměna sítí na 
fotbalových brankách a jejich nový nátěr.

Přesun obecní nástěnky ke klubovně
Navrhujeme přemístit obecní nástěnku ke klubovně, 
kde by byla více na očích a aktuální informace by byly 
dostupnější. 

Problém s divokými prasaty
Vzhledem k tomu, že divoká prasata byla opět zpozo-

rována v obci, bude pravděpodobně potřeba umístit další 
odchytovou klec. Obec jedná s příslušným mysliveckým 
sdružením a své kroky koordinuje s obcí Lety. 

Oprava výtluků na komunikaci od návsi k Černé skále
Tyto výtluky již byly označeny sprejem a čekají na 

opravu. O dalším postupu vás budeme informovat – v plá-
nu je to opravit na přelomu září a října.

Prořez vrby pod kopcem Řevnickou
Tento tmavý a nebezpečný prostor bude do cca půlky 

října prořezán, aby se zlepšila bezpečnost a zlepšil přehled 
v jejím okolí.

Parkování na Černé skále
Vzhledem k opakovanému parkování vozidel na místě 

zákazu zastavení, které je určeno na otáčení vozidel, bude 
požádána MP Řevnice, aby důsledně vymáhala dodržo-
vání tohoto zákazu. Dále se plánuje úprava terénu, který 
komplikuje otáčení vozidel.

T E X T & F O T O :  M I C H A L K N O R ,  P Ř E D S E DA O S A DN Í H O V Ý B O RU RO V I N A 

Na zářijovém zasedání Osadního výboru Rovina se diskutovalo o úpravě jízdního řádu 
školního autobusu, problémech s divokými prasaty, opravách komunikací či údržbě dět-
ského hřiště. V tomto článku vám přinášíme souhrn nejdůležitějších bodů a plánovaných 
kroků, které zlepší život v naší obci.

OSADNÍ VÝBOR ROVINA: ZÁŘÍ PLNÉ AKTIVIT 
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Údržba okolo požární nádrže
Osadní výbor požádal obec, aby zajistila pravidelné 

sekání trávy okolo požární nádrže, aby zůstala snadno 
přístupná.

Zprůchodnění cesty pod Černou skálou směrem na Řevnice
Požádali jsme starostu, aby spolu se svým protějškem 

z Řevnic zjistili možnosti zlepšení průchodu po této cestě, 
a čekáme na další jednání s vlastníky pozemků.

Doplnění lamp veřejného osvětlení
Požádali jsem doplnit na letos naplánované nové lam-

py veřejného osvětlení tak, aby byl daný prostor dostateč-
ně osvětlen do konce října, před přechodem na zimní čas. 

Děkujeme všem občanům za jejich podněty a těšíme 
se na další spolupráci. 

S případnými připomínkami se neváhejte obrátit na 
členy Osadního výboru (e-mail: ovrovina@hlasnatreban.
cz), případně můžete osobně navštívit naše jednání v ro-
vinské klubovně, nejbližší jednání jsou naplánována na 
3. 10. a 7. 11. od 19 hodin.

Úprava prostoru Kozí stezky (zkratky do Řevnic)
Děkujeme obci za úpravu prostoru Kozindy, včetně 

prořezání keřů a vytvoření terénních stupňů. Zbývá ještě 
opravit spodní schody, což bude provedeno v nejbližší 
době.

INFORMACE Z ÚŘADU
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INFORMACE Z ÚŘADU

Byli jste se už podívat na novou výsadbu na Mořin-
ské ulici? Díky programu Hlásná Třebaň a Rovina sobě 
jsme na výsadbu získali příspěvek 104 500 Kč, přidali 
jsme 100 000 Kč z obecního rozpočtu a výsledek může-
te vidět. Děkujeme skvělým manželům Jitce a Jakubovi 
Porschovým a jejich týmu za promyšlený návrh a skvělou 
realizaci. Výsadba bude ještě doplněna u přechodu pro 
chodce u České hospody, většina prací už je hotová.  

T E X T A  F O T O : J I Ř Í  K R ÁT K Ý,  M Í S T O S TA RO S TA 

Rekonstrukci Mořinské ulice jsme završili vysázením zeleně – více než polovinu nákladů 
jsme zaplatili z příspěvků občanů do programu Hlásná Třebaň a Rovina sobě. 

MOŘINSKÁ ULICE ROZKVETLA DÍKY DARŮM OBČANŮ
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INFORMACE Z ÚŘADU

ZE ZASTUPITELSTVA: ODPADY, SOCIÁLNÍ SLUŽBY 
A PROJEKTY
T E X T:  J I Ř Í  K R ÁT K Ý,  M Í S T O S TA RO S TA ,  T O M Á Š S N O P E K ,  S TA RO S TA
F O T O : A RC H I V O B C E

Zastupitelstvo v září řešilo odpadové hospodářství, rozšíření obecní pečovatelské služby 
a projekty, které zlepší život v naší obci.  

LÁVKA A DALŠÍ PROJEKTY:  
CO JE NOVÉHO?

Zastupitelstvo i stavební výbor v posledních měsících 
diskutuje intenzivně stav lávky pro pěší do Zadní Třebaně. 
Naši potápěči František Svoboda a Jiří Krejčí nafotili a na-
točili stav spodní části pilířů lávky, které jsou pod hladi-
nou. Snímky jsme předali odborné firmě, která sleduje stav 
naší lávky. V letošním roce plánujeme provést detailnější 
revizi stavu lávky a chceme získat konkrétní doporučení 
pro údržbu tak, aby nám lávka ještě chvíli sloužila.

Máme připravený projekt na novou lávku včetně sta-
vebního povolení, ale zatím čekáme na vhodné dotační 
příležitosti, které by nám umožnily stavbu realizovat. Do 
té doby budeme pokračovat v pravidelné údržbě stávající 
lávky, aby mohla bezpečně sloužit občanům.

V oblasti oprav komunikací postupujeme podle stano-
vených priorit. Máme za sebou výběrové řízení na opravu 
povrchu komunikace na Paloučku. O zakázku se ucházelo 
celkem 7 firem a díky konkurenci se nám podařilo vysou-
těžit cenu 3,7 milionů Kč včetně DPH, což je částka o více 
než 30 % nižší, než byla cena projektovaná. I tak se jedná 
o vysokou částku a budeme hledat další úspory.

POVODNĚ: LETOS JSME MĚLI ŠTĚSTÍ, 
CHCEME BÝT JEŠTĚ LÉPE PŘIPRAVENI

Na rozdíl od Moravy v povodí Berounky nenapadlo 
tolik srážek, takže se u nás řeka držela v korytu. Povodňová 
komise byla nicméně aktivována a byli jsme připraveni. Při 
vyhodnocení aktuální povodňové situace se zastupitelé 
shodli na tom, že se prevencí povodní budeme dále zabývat. 
Zastupitelé souhlasili s pořízením kvalitního člunu pro 
naše dobrovolné hasiče z rozpočtu roku 2025. Zároveň 
chceme pokračovat v přípravě projektů, které mají za cíl 
lépe chránit Plovárnu od povodní.

ODPADY: LÉPE TŘÍDÍME, NÁKLADY  
NA LIKVIDACI ODPADŮ ROSTOU

Odpadové hospodářství je pro nás dlouhodobě důleži-
tým tématem, které má dopad nejen na životní prostředí, 
ale i na rozpočet obce. Díky zlepšení třídění odpadu, na 
kterém se podílíme všichni, se nám podařilo mezi lednem 
a srpnem 2024 snížit množství směsného odpadu o 10 tun 
oproti stejnému období minulého roku. 

Rostoucí množství tříděného odpadu však s sebou 
nese i vyšší náklady na svoz a zejména likvidaci odpadů. 
Odhadujeme, že do konce roku bude nutné doplácet až 
milion korun z obecního rozpočtu na pokrytí nákladů 
spojených s odpadovým hospodářstvím.

 Protože je pro nás prioritou šetřit provozní výdaje na 
investice, připravujeme několik úsporných opatření. Na 
podzim plánujeme zavést méně časté svozy kontejnerů na 
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tříděný odpad v menších sběrných hnízdech. V létě jsme 
museli svážet kontejnery na tříděný odpad dvakrát týdně 
vzhledem k provozu v chatách. Rovněž zvažujeme mírné 
navýšení poplatku za tříděný odpad v roce 2025.

PEČOVATELSKÁ SLUŽBA: ROZŠÍŘENÍ 
KAPACIT

Dalším důležitým tématem, kterému se věnujeme, je 
zajištění dostatečné kapacity pečovatelské služby. V sou-
časné době máme jednu pečovatelku, která zajišťuje péči 
nejen pro Hlásnou Třebaň, ale i pro Karlštejn. Tento stav 
je provozně náročný, zejména v případě nepřítomnosti 
pečovatelky z důvodu nemoci nebo dovolené.

Proto jsme se rozhodli navýšit kapacity pečovatelské 
služby a uzavřeli jsme dohodu s obcemi Mořinka a Lety. 
Společně budeme sdílet novou pracovní sílu na poloviční 
úvazek, která nastoupí od začátku listopadu letošního 
roku. Náklady na novou pečovatelku budeme sdílet se 
všemi obcemi, ve kterých sociální službu poskytujeme. 

Toto opatření zajistí větší stabilitu a zároveň sníží náklady 
na poskytování sociálních služeb. Do budoucna plánujeme 
další rozvoj této oblasti, abychom byli schopni reagovat na 
potřeby našich občanů, zejména seniorů.

ROZPOČET OBCE: ÚSPORY NA ENERGIÍCH 

 V oblasti obecních financí se situace vyvíjí pozitivně. 
Příjmy i výdaje rozpočtu se zatím drží v rámci schváleného 
plánu. Těší nás, že se podařilo dosáhnout úspor zejmé-
na v oblasti energií. Díky investicím do fotovoltaických 
elektráren na mateřské škole a čistírně odpadních vod se 
nám podařilo snížit náklady na energie. Například jen ve 
školce jsme za rok ušetřili více než 115 tisíc korun, což je 
pro obec důležitá úspora. Díky společnému nákupu energií 
s okolními obcemi jsme získali cenu za elektrickou energii 
i plyn pro rok 2025 o třetinu nižší než v roce 2024.

INFORMACE Z ÚŘADU

DĚJE SE KOLEM NÁS 
T E X T:  K L Á R A KO VA Ř Í KO VÁ ,  M I L O S L AVA S N O P E K 
F O T O :  A RC H I V O B C E

STAVBU ROKU 2024 UVIDÍTE  
V ŘEVNICÍCH

Titul získala nová Sportovní hala Řevnice, která je 
součástí místní základní školy. Moderní projekt propo-
juje architekturu s funkčností pro širokou komunitu. 
Hala slouží žákům základní školy, sportovním kroužkům 
i celé obci. Elegantní design respektuje okolní rezidenční 
zástavbu, zatímco dřevěné prvky interiéru a inovativní 
osvětlení vytvářejí příjemnou atmosféru pro sportovní 
aktivity. 
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KRAJSKÉ VOLBY
Děkujeme všem za účast u voleb!

PROJEKTOVÉ PÁTKY S DĚTMI BEROUNKY 

4.10. Geologická vycházka se Štěpánem Rakem do 
Radotína za trilobity // 11.10. Zeměpis v souvislostech 
s Tomášem Doležalem na téma: Konflikty a války.  
Jak se liší od těch minulých, kde jsou, kde nejsou a proč? 
// 18.10. Dějepis v souvislostech s Davidem Šabackým:  
II. světová válka // 25.10. Výroba přírodní kosmetiky 
s Monikou Dinovou

Přihlášky: Petra Vemolová, tel. 603 227 719

UZAVÍRKA ŽELEZNIČNÍHO PŘEJEZDU 
V SRBSKU

Železniční přejezd v ulici Za Vodou v Srbsku směrem 
do Berouna bude z důvodu modernizace trati uzavřen pro 
všechna vozidla od 2. 10. od 8.00 do 14. 10. do půlnoci, do 
14. 10. do 19.00 . nebudou zastavovat žádné vlaky v želez-
niční zastávce Srbsko. Náhradní doprava bude probíhat 
autobusy Srbsko-Karlštejn a zpět, cca každých 30 minut,.

UZAVÍRKA ZADNÍ TŘEBAŇ – ŘEVNICE
Z důvodu stavby „Oprava povrchu komunikace  

č. III/11517“ bude od pondělí 30. 9. do neděle 13. 10. zcela 
uzavřena silnice ze Zadní Třebaně do Řevnic. Objízdná 
trasa vede přes Svinaře. 

ŽIVOT V OBCI A OKOLÍ
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ŽIVOT V OBCI A OKOLÍ

PEPA STARÝCHFOJTŮ – ÚSPĚCH NEMUSÍ PŘIJÍT  
AŽ V PADESÁTI
T E X T:  M I L O S L AVA S N O P E K
F O T O : A RC H I V P E P Y S TA RÝC H F O J T Ů

Třebaňský rodák Josef Starýchfojtů je sympatický mladý muž, který ve svých 25 letech 
dosáhl vrcholu kariéry, na který se většina lidí dostává až kolem padesátky. Svou profesní 
dráhu zahájil už v 18 letech během studií, kdy začal pracovat ve společnosti MEWS,  
vyvíjející software pro hotely a ubytovací zařízení. Pepa, jak mu všichni říkají, nekráčel  
ve stopách svých rodičů, kteří se věnovali stavebnictví, ale stal se úspěšným manažerem.

V čem tkví Tvůj pracovní úspěch v tak mladém věku? 

Už brzy jsem se zajímal o byznysový svět, ale žádný 
garantovaný recept na úspěch neexistuje a je to vždy 
kombinace spousty faktorů, které zahrnují štěstí, dřinu, 
správné lidi okolo sebe, zázemí, které mi dala rodina, 
a hlavně silnou vášeň pro to, co člověk dělá, která ho žene 
neustále dopředu.

Jak se mladý vesnický kluk stane úspěšným manažerem 
v 25 letech a vede tým 450 lidí?

Programovat jsem začal ve 12 letech a rychle tomu pro-
padl. Začal jsem kupovat jednu knihu za druhou. Zároveň 
jsem se začal zajímat o komerční svět a prošel si několika 
brigádami od manuální práce na stavbě, obsluhy v KFC, 
překlady do angličtiny až po programování na zakázku. 

V 17 letech na střední škole mi přišlo, že se učím moc 
pomalu, a tak jsem se přihlásil na polovinu pracovního 
úvazku jako programátor do firmy. Přitom jsem přesedlal 
na Matematicko-fyzikální fakultu UK, kde jsem našel 
společnost Mews na pracovním veletrhu.

Protože jsem studia zvládal, nabral jsem si brzy plný 
pracovní úvazek. Tehdy mělo Mews okolo 40 lidí, dnes 
má přes 1 300. Díky takovému enormnímu růstu firmy 

přichází i spoustu pracovních příležitostí, a tak jsem si 
za posledních 7 let prošel povýšením každý rok, což mě 
doneslo až tam, kde jsem dnes.

Co máš v MEWS na starosti?
Anglický „Chief Product and Technology Officer“ by 

se dal volně přeložit jako „Produktový a technický ředi-
tel“. Na starosti mám přes 450 lidí, tedy zhruba třetinu 
firmy, která rozvíjí naše produkty po technické, ale hlavně 
i byznysové stránce. Jednoduše řečeno – ve Škodovce bych 
vedl tým, co navrhuje a vyrábí nová auta.

Jaké to je, šéfovat mnohdy starším lidem než jsi ty?
Každý dobrý firemní tým je různorodý a řeší problémy 

z jiných pohledů. Ať už se kolegové liší věkem, vzděláním 
nebo odvětvím, dobrá firemní rozhodnutí pramení právě 
i z těchto odlišností.  Samozřejmě ze začátku kariéry se 
naskytlo několik nepříjemných situací, ale to postupem 
času úplně odešlo.

Kdy sis začal uvědomovat byznysový rozměr Tvé funkce 
v MEWS?

To začalo přicházet před 3 lety, kdy se moje role měnila 
z  výrazně technické na manažerskou a byznysovou. Dnes 
už v zásadě dělám jenom ten byznysový rozměr.

Jaké jsi měl od mládí vize a plány, co jednou budeš dělat? 
Studoval jsem matematické Gymnázium Christiana 

Dopplera a poté MatFyz. Chvíli jsem chtěl být architekt, 
ale programování mě hodně chytlo. Vůbec jsem nad tím 
ale nepřemýšlel, nedělal jsem to kvůli penězům nebo 
úspěchu. To přišlo později jen jako vedlejší efekt.

Jaké máš motto pro život? Co Tě dělá Pepou, resp. co o sobě 
prozradíš, co máš rád, co naopak nesnášíš.

„Každý je svého štěstí strůjce.“ V práci také často ří-
kám: „Nemusí to být perfektní, ale musí to být lepší než 
včera.“ Mám rád lidi, jídlo, nové věci, cestování a přírodu. 
Naopak nesnáším samotu, špatné jídlo a to samé pořád 
dokola.
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Během svého pracovního nasazení hodně cestuješ? Kam 
nejraději létáš?

Domů, protože doma je nejlépe! Ale pracovně asi 
nejraději do New Yorku, protože je let dlouhý a užiji si 
spoustu nerušeného klidu na práci nebo čtení. Nejraději 
samozřejmě cestuji nepracovně.

Pepo, docela slušný rozjezd na mladého muže, musela to 
být jízda, kterou jsi občas musel přece zastavit? Jak tedy 
odpočíváš a relaxuješ?

Sport je asi nejefektivnější na stres. Pak trávení času 
s rodinou nebo přáteli a cestování, hlavně za přírodou. 
Nejvíce si odpočinu při dlouhém pochodu přírodou se 
stanem, protože tam člověk nemusí nic rozhodovat. Pro-
tože mám ale rád nové věci a rád se učím, tak koníčky 
často měním.

Co na Tvůj úspěch říká rodina. Určitě jsou právem pyšní 
na svého syna.  

Jsou rádi, že  dělám, co mě baví, a k tomu mě vždy 
vedli, ať to znamená cokoliv. A mě zrovna tehdy bavilo 
programovat. Dnes mě zase baví vést firmu.

Jezdíš ještě někdy do Třebaně a máš tady nějaké klidné 
místo, které máš rád? 

Ano, stále a velmi rád za rodinou. Kromě svého ro-
dinného domu mám hodně rád Voškov, kam jsme často 
chodili na procházky.

Jaké plány máš do budoucna?
Mews pořád roste a můj plán je zaručit, že ještě dlouho 

bude! A pak uvidíme, možná budovat něco dalšího, ale 
jako koníček bych si chtěl založit restauraci.

Prozradíš nám ještě nějaké novinky z léta? 
Jsem letos čerstvě ženatý.

Co Tě čeká v nejbližším období?
Uvidíme, jak vyjde cestování, ale 28. října bych rád 

běžel „sokolský běh“, tak se přidejte také!

ŽIVOT V OBCI A OKOLÍ

BĚŽECKÁ SÉRIE BEROUNKA – SEDMÝ BĚH V HLÁSNÉ
T E X T:  M I L O S L AVA S N O P E K A  J A N M R Ň Á K
F O T O : A RC H I V J A N M R Ň Á K ,  M I L O S L AVA S N O P E K

Rád běháš a běžecké traily po našem okolí jsou pro Tebe zábavou? Pojď si zaběhat novou 
běžeckou sérii Berounka, kterou zakládá Jan Mrňák z Černošic. Poběží se celý příští rok 
2025 od ledna do prosince. Vždy první pondělí v měsíci od 18.00 hodin. Termíny Jan vybí-
ral s ohledem neměnit plány na víkend a zpestřit si začátek pracovního týdne. 

Honzo, řeknete nám, jak budou běhy fungovat?
Každý běh je okruhem. Začíná i končí v příjemné 

místní hospůdce (v její blízkosti). Tam probíhá registrace 
i závěrečné občerstvení v cíli vč. vyhodnocení. Každý 
měsíc se poběží v jiné obci proti směru toku Berounky 
od Radotína až po Nižbor. Z každého závodu dostane 
běžec určitý počet bodů podle celkového počtu doběh-
nuvších, např. při 20 startujících dostane vítěz 20 bodů. 
Na konci série v prosinci bude celkové vyhlášení výsledků 
vč. předání cen.

Kolik se poběží km a jaké je převýšení tras?
Trasy se pohybují okolo 10 km s převýšením okolo 

250 m. Vždy vedou tím nejkrásnějším, co okolí nabízí  
vč. nádherných vyhlídek.

Pro koho jsou trasy určené?
Pro všechny běžecké nadšence i pro začínající běžce, 

kteří sérii mohou mít jako motivaci. Pravidelným během 
se dá v průběhu roku hodně zlepšit. Navíc parta fajn lidí 
člověka dokope vstát z gauče a běžet.
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Jsou dostupné mapy jednotlivých tras?
Ano, většina tras je již na webu dostupná. Na zbytku 

se pracuje.

Jakým závodem začínáte a jakým končíte?
První závod bude v lednu v Radotíně a poslední v Niž-

boru. Oba tedy budou ozvláštněné tím, že se poběží ve 
tmě s čelovkami.

U nás v Hlásné Třebani bude start a cíl kde? 
Trasu jsem běžel před pár týdny a start mi přišel nej-

vhodnější před hasičárnou, kde je dostatek prostoru a klid 
od aut. Cíl pak na konci ulice Trubská (u křižovatky s ulicí 
Mořinská), kde je opět vhodné prostranství. Zázemí zatím 
vypadá na Českou Hospodu. Uvidíme, jak se domluvíme.

Co Vás inspirovalo ve výběru obcí a měst? 
Všechny obce jsou navlečené jako korálky na naší 

krásné Berounce a všechny obklopuje nádherné okolí. 
Také jsou všechny snadno dostupné vlakem, na kole či 
autem. 

Na co byste běžce nalákal proč běžet?
Určitě na krásu přírody, kterou trasy vedou, ale i na 

„pozávodní“ posezení. Věřím, že se kolem této série sejde 
fajn parta lidí. Už jen proto, že při běhu si člověk pročistí 
hlavu a má pozitivnější náhled na svět.

Kolik můžou běžci očekávat výši startovného a jaké výherní 
ceny? 

Startovné záleží na počtu závodů, které závodník po-
běží. Čím více závodů, tím levnější startovné. Například 
pokud zvolí všech 12 běhů, startovné vyjde na 240 Kč/
závod. Je tam i varianta 6 závodů za 316 Kč. Startovné 
se dá pojmout i jako dárek. Jeden start je pak za 390 Kč. 

V ceně je startovní číslo, pro vítěze kategorie diplom 
a pro celkové vítěze série věcné ceny. Ze závodů budou 
také pořizovány fotky.

Trasa bude značena viditelnými oranžovými fáborky 
tak, aby byla maximálně přehledná. Dobrovolníci v plánu 
nejsou.

Jak Vás takové závody soukromě napadlo podniknout? 
Okolí mám docela dobře proježděné na kole, pěšky 

i běžmo. Spoustu míst jsem ale poznal právě díky traso-
vání této série, což byl i jeden z důvodů pro tento nápad. 
Zároveň trasu procházím s roční dcerkou v terénním 
kočárku, takže si manželka může odpočinout, a já tak 
spojím příjemné s užitečným. Důvodem také bylo, že tu 
žádná podobná série není a přišlo mi to škoda. Rád bych, 
aby to lidi motivovalo vyjít ven, vnímat krásu našeho 
okolí a třeba poznat nové přátele. 

Máte nějaké sponzory?
Sponzory zatím nemám, ale kdyby měl někdo zájem 

třeba díky tomuto článku, budu rád, když se ozve.

Povíte nám ještě něco o sobě? 
Skoro 10 let žiji v Černošicích a manželka pochází 

z Radotína. Kdybychom si mohli vybrat místo k žití ze 
všech míst, která jsme navštívili, bylo by to právě tady. 
Postupně jsem začal objevovat krásy okolí, ale to je asi 
na celý život :) 

ŽIVOT V OBCI A OKOLÍ

STARTOVNÉ 
Voucher 12 běhů 2 900 Kč
Voucher 6 běhů 1 900 Kč
Voucher 1 běh 390 Kč

WWW.BEZECKASERIEBEROUNKA.CZ 
Radotín 6. 1. 2025 // Černošice 3. 2. 2025 // Všenory 3. 3. 2025// Dobřichovice 7. 4. 2025 //  
Řevnice 5. 5. 2025 // Zadní Třebaň 2. 6. 2025 // Hlásná Třebaň 7. 7. 2025 // Karlštejn 4. 8. 2025 //  
Srbsko 1. 9. 2025 // Tetín 6. 10. 2025 // Beroun 3. 11. 2025 // Nižbor 1. 12. 2025
Start každé první pondělí v 18.00 hod.
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Od malička se věnuji sportu - rychlostní kanoistice, 
kolu, běhu, lezení, volejbalu, ale i kultuře v podobě hry 
na kytaru v kapele a na bicí. Neumím si život bez pohybu 
představit. Běh mám rád, protože za krátkou dobu při 
něm přijdu na jiné myšlenky a nápady. A ten pocit po 
běhu je k nezaplacení. Začátkem roku jsem po několika 
letech opustil zaměstnání, které bylo také těsně spjaté 
se sportem, a začal jsem podnikat. Konkrétně v zaměst-
naneckých benefitech formou masáží/fyzioterapie ve 
firmách. Nazval jsem to „Harmonie v práci“.

ČINNOST NAŠICH HASIČŮ V ZÁŘÍ
T E X T:  T O M Á Š S N O P E K ,  V E L I T E L J S DH 

V měsíci září hasiči vyjížděli ke dvěma událostem, kde odstraňovali popadané stromy, a dva-
krát likvidovali vosí hnízdo. V pohotovosti byli také kvůli zvedající se hladině řeky Berounky. 

K první události hasiči vyrazili 10. září, kdy vyjeli na 
pomoc rodině, kterou obtěžovalo vosí hnízdo ve stropě 
nad dětským pokojem. Hasiči hnízdo odstranili za použití 
chemického prostředku.

V následujících dnech zasáhly celou republiku vydatné 
deště. S ohledem na možné zvýšení hladiny Berounky 
byla naše jednotka uvedena do pohotovosti pro případ 
potřeby protipovodňových opatření. V naší obci pršelo 
vydatně a přidal se silný vítr, který vyvracel podmáčené 
stromy. K odstranění jednoho z těchto stromů vyrazila 
jednotka v neděli 15. září. Jednalo se o strom, který padl 
na komunikaci a elektrické vedení. Po příjezdu na místo si 
hasiči vyžádali techniku ze stanice Řevnice, včetně vozidla 
s lanovým navijákem. Strom byl pomocí navijáku a kladek 
přemístěn mimo vedení a silnici a následně rozřezán.

Naštěstí v povodí Berounky nebyly deště tak vydatné, 
a tak nedošlo k výraznému zvýšení hladiny řeky, a jed-
notka nemusela zasahovat u žádných událostí spojených 
s povodněmi.

Naši obec však kontaktovali zástupci města Žulová na 
Jesenicku s žádostí o pomoc s dodáním vysoušečů. Obec 
poskytla všech svých 8 vysoušečů, a naše jednotka nabídla, 
že je na místo dopraví.

Když už dodávka mířila do Žulové, rozhodli jsme se 
naplnit ji co nejvíce. Ze Žulové jsme dostali informaci, že 
jim nejvíce chybí pracovní nářadí na odklízení, dezinfekční 
prostředky apod. 

Proto jsme se pustili do rychlé sbírky těchto věcí. Bě-
hem jednoho podvečera se podařilo naplnit téměř celou 
dodávku a ve středu 18. září hasiči dovezli a předali nasbí-
raný materiál v Žulové.

V rámci pomoci s likvidací následků povodní se naše 
jednotka také přihlásila ke krajskému vedení hasičů jako 
dobrovolná jednotka, která je připravena vyjet na jaké-
koliv místo na Moravě a pomoci s odklízením následků 
povodní. O vyslání jednotky následně rozhoduje krajské 
vedení hasičů.

V úterý 24. září byla jednotka nejdříve vyslána na po-
moc profesionálním kolegům, kteří likvidovali padlý strom 
na komunikaci v Karlickém údolí, po svém návratu pak 
hasiči ještě vyrazili na likvidaci vosího hnízda u vstupu 
do školky Hlásek.

ŽIVOT V OBCI A OKOLÍ

KONTAKT JAN MRŇÁK 
info@bezeckaserieberiunka.cz
 +420 731 012 690

Kontakty na hasiče Hlásná Třebaň
velitel jednotky: 774 550 317 
sdh-hlasna-treban@centrum.cz
Facebook Hasiči Hlásná Třebaň 
https://bit.ly/2V4wYTn
V případě ohrožení života, zdraví a majetku 
volejte 150. 
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SPOLKY A SDRUŽENÍ

MAGICKÝ ZÁŽITEK NA STŘÍBRNÉ PLÁŽI
T E X T:  L I DK A S L AV Í K L I M P O U C H O VÁ ,  P Ř E D S E DK Y N Ě S P R ÁV N Í R A DY 
F O T O :  M I L O S L AVA M AT O U Š KO VÁ & L I DK A S L AV Í K L I M P O U C H O VÁ & J I T K A P O R S C H O VÁ

Poslední prázdninová sobota v Hlásné Třebani nabídla nezapomenutelný „Koncert na 
Berounce“, který mnozí označili za jednu z nejlepších kulturních akcí v regionu.  
Více než tříhodinový hudební program sledovalo na Stříbrné pláži kolem 500 diváků. 

V roli předskokanů se představili sourozenci Honzík 
a Veronika Čechovi, následovaní Lenkou Audolenskou 
s programem Bossa Nova. Poprvé veřejně vystoupilo trio 
Q-Art, složené z Lidky Slavík Limpouchové (viola), Mir-
ka „Šakala“ Mihalíka (kytara) a Metoděje Hovorky (kon-
trabas). K jejich produkci se přidaly zpěvačky Jitka Švecová, 
Elizabeth Königsmann a Monika Beranová, které sklidily 
velký aplaus. Trio navíc zahrálo i několik instrumentálních 
skladeb.

Po předskokanech přišel na řadu hlavní program. Pub-
likum, které zaplnilo Stříbrnou pláž, se usadilo na připra-
vených lavicích, vlastních židlích a dekách. Večer zahájil 
Jaromír Němec, klarinetista Filharmonie Hradec Králové, 
skladbou Charlieho Chaplina Ve světle ramp. Následovala 
vystoupení vynikajících zpěváků z PFS v čele s Martinem 
Slavíkem za doprovodu Marcela Javorčeka (klavír). Diváci 
si mohli vychutnat árie a dueta z oper, operet a muzikálů, 
prokládané sborovými spirituály a filmovými melodiemi.

Mezi nejzajímavější čísla patřilo komické podání opi-
lecké árie z operety Veselá vdova, kdy Martin Slavík po árii 
„spadl“ do řeky. Excelovalo manželské duo Anežka a Jan 
Bochňákovi árií z operety Polská krev či Lenka Audolenská 
s Michailem Pashayevem v duelu z Fantoma opery. Lukáš 
Sládek zazářil v árii Porgyho z Gershwinovy opery Porgy 
a Bess. Večer byl obohacen o árie z oper Bedřicha Sme-
tany a Antonína Dvořáka. Ludmila Kromková okouzlila 
jako čarodějnice z Rusalky, zatímco Anežka Bochňáková 
excelovala ukolébavkami z Hubičky.

Vrcholným momentem byla árie vodníka z Rusalky 
v podání Davida Maláta a samotné Rusalky, kterou za-
zpívala Kristýna Fílová. Ta se během vystoupení odvážila 
dokonce zaplavat v řece, což podtrhlo magičnost celého 
večera. Diváci ocenili nejen její odvahu, ale i to, že oba 
protagonisté zpívali bez nazvučení – jejich hlasy se v na-
prostém tichu krásně nesly nad hladinou.

Závěr večera patřil sborovým písním z oper i filmů, kdy 
poslední přídavek, sbor z opery Prodaná nevěsta, dopro-
vodil velkolepý ohňostroj nad Berounkou, který hladinu 
reky rozzářil. Celý večer zanechal v divácích hluboký dojem 
a byl označen za magický zážitek, na který se bude dlouho 
vzpomínat.

Úspěch akce organizátory utvrdil, že tento projekt má 
smysl a tradice Koncertu na Berounce bude pokračovat. 
Již nyní se připravují novinky na další ročník, který se 
uskuteční 30. srpna 2025.
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DOBŘÍ TENOŘI
SE VRACEJÍ

v pátek 25.10. 2024 v 19:00 hod.

srdečně zve na koncert

 

Sokolovna Hlásná Třebaň

Martin Slavík

Ján Kostelanský
Miloslav Pelikán

Marcel Javorček
klavír

Vstupné 200,-

Za �nančního přispění obce Hlásná Třebaň a Středočeského kraje

warm-up od 17:30 s živou hudbou

SPOLKY A SDRUŽENÍ
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SPOLKY A SDRUŽENÍ

100%

inspiruje
Braniboři v Čechách
Prodaná nevěsta

Dalibor

Dvě vdovy
Hubička

Tajemství
Čertova stěna

Libuše

1.11.2024 v 18:00 hod
Sokolovna Hlásná Třebaň - malý sál

Tajemství odhaleno!

Hudba i občerstvení zajištěno! 

Těšíme se i na Vaše výtvory s hudební tématikou!

 

Na kterou Vás
srdečně zve

Nejlepší díla odměníme, přihlašte jej do 31.10.2024

Výstava bude otevřena do 3.11.2024 vždy od 11:00-17:00 hod.

PONDĚLÍ

16:30-17:30
TANEČKY PRO DĚTI
STÁŇA FRANTOVÁ

18:00 - 19:00
ZDRAVOTNÍ

CVIČENÍ ŽENY
MILUŠKA JECHOVÁ

19:00 - 20:00
KONDIČNÍ TRÉNINK
MILUŠKA SNOPEK

ÚTERÝ

15:30 - 16:30
TAEKWONDO

RADEK ZÁHEJSKÝ

16:30 - 18:00 
HASIČI - DĚTI

18:00 - 19:00
JÓGA

MARTINA
MUSILOVÁ

19:15-21:00
VOLEJBAL

EVA MACHOVÁ

STŘEDA

16:30 - 17:30
PŘEDŠKOLNÍ DĚTI

3-6 LET 
JANA ŠVÁCHOVÁ

18:00 - 19:00
TAIJI

LENKA KOVÁŘOVÁ

18:00 - 19:00
ZDRAVOTNÍ CVIČENÍ
MILUŠKA JECHOVÁ

19:00 - 20:00
PILATES

ZUZKA FLEKOVÁ

ČTVRTEK

16:30 - 17:30
TENIS PŘÍPRAVKA

TENIS ŘEVNICE

17:30 - 19:00
CVIČENÍ DĚTÍ 

5-8 LET

19:00 - 20:00
BODYFORM

LUCKA MUSIALOVÁ

20:00-21:00
BADMINTON

EVA MACHOVÁ

SOBOTA

10:00 - 12:00
FLORBAL MLÁDEŽ

10+
JAKUB KOLÁŘ

NEDĚLE

17:30-18:45
FLORBAL DĚTI

5-11 LET
PAVEL ŠTYCHA

ROZVRH CVIČENÍ 
PLATNÝ OD 16.9.2024TJ 

HLÁSNÁ TŘEBAŇ
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SO
KO

LS
KÝ BĚH

 HLAVNÍ ZÁVOD: 5 KM (DOSPĚLÍ, DOROST) - REGISTRACE 250KČ
PŘESPOLNÍ BĚH: 6,9 KM (KARLŠTEJN-MOŘINKA-TŘEBAŇ) - REGISTRACE 250 KČ
DĚTSKÝ ZÁVOD: 1 KM (ROČ. 2010-2013) - REGISTRACE 50KČ
MINIZÁVOD PRO PŘEDŠKOLNÍ DĚTI (HŘIŠTĚ SOKOLOVNA) - BEZ REGISTRACE

OBČERSTVENÍ I PARKOVÁNÍ ZAJIŠTĚNO V BLÍZKOSTI SOKOLOVNY.
START ZÁVODU: SOKOLOVNA HLÁSNÁ TŘEBAŇ, KARLŠTEJNSKÁ 79
STRAT PŘESPOLNÍHO BĚHU: KARLŠTEJN  U LÍPY (U JANŮ)

PROGRAM
9:15-9:45 VÝDEJ ČÍSEL PŘESPOLNÍ BĚH (KARLŠTEJN)
11:15 - 11:45 VÝDEJ ČÍSEL DĚTSKÉHO ZÁVODU (HLÁSNÁ TŘEBAŇ)
13:00 - 13:30 VÝDEJ ČÍSEL HLAVNÍ ZÁVOD
10:00 START PŘESPOLNÍHO BĚHU
12:00 START DĚTSKÉHO ZÁVODU (2010-2013)
12:30 START MINI ZÁVODU (2014 A MLADŠÍ)
14:00 START HLAVNÍHO ZÁVODU

VZNIK REPUBLIKY SLAVÍME POHYBEM
TJ SOKOL HLÁSNÁ TŘEBAŇ VE SPOLUPRÁCI S MĚSTYSEM KARLŠTEJN 

ZA PODOPRY OBCE HLÁSNÁ TŘEBAŇ 
SE OPĚT V LETOŠNÍM ROCE PŘIPOJILA K CELOREPUBLIKOVÉ SOKOLSKÉ AKCI 

BĚH REPUBLIKY

POJĎTE DO TOHO S NÁMI !

TJ SOKOL 
HLÁSNÁ TŘEBAŇ

NOVINKA

REPUBLIKY

28. ŘÍJEN
2024

HLÁSNÁ TŘEBAŇ

REGISTRACE WWW.BEHREPUBLIKY.CZ

DO 24.10.2023 ONLINE, POTÉ NA MÍSTĚ STARTU V DEN ZÁVODU

MĚSTYS KARLŠTEJN

OBEC HLÁSNÁ TŘEBAŇ

SPOLKY A SDRUŽENÍ



17

KULTURA A VOLNÝ ČAS

KULTURNÍ A JINÉ AKCE V OKOLÍ

5. 10. 2024
Řevnice

Turistický pochod Řevnické stezky
Pořádá Turistický spolek Brdské hory – začátek v 8.00 hod. Start nádraží Řevnice,  
cíl Pivovar Řevnice. Trasy 7, 11, 18, 22 km.

6. 10. 2024
Dobřichovice, 
pivnice U Věže 

Bill Barret a Brad Lewis – blues z USA
Americké blues s foukací harmonikou a zpěvem. Koncert jednoho 
z nejlepších světových hráčů. Vstupné 250 Kč, začátek v 19.30 hod.

12. 10. 2024
Řevnice,  náměstí 

Food Truck Market
Tradiční akce začíná v 10.00 hod. Speciality z celého světa, 
doprovodný hudební a dětský program. Vstup zdarma.

24. 10. 2024
Lety, jídelna ZŠ 

Jan Preisler – symbolistní malíř našich snů
Přednáška kurátorky Národní galerie Praha. Jeden z nejdůležitějších umělců 
středoevropského symbolismu je rodákem z Králova Dvora a jeho obrazy plné Múz, 
venkovských mladíků a smutku jsou inspirovány krajinou Berounska. Vstup zdarma, 
začátek v 18.00 hod. 

10. 10. 2024
Lety, jídelna ZŠ 

VNITŘNÍ KLID – seminář cyklu Můj vnitřní nepřítel
Inspirující přednáška plna prostoru pro klíčové okamžiky plné aha-momentů vedou-
cích k možným a trvalým změnám. Čekají vás zajímavé informace, zaměříme se na to, 
proč se cítíte ve stresu, neklidu či nepohodě, a co s tím. Naučíte se krátké, avšak velmi 
účinné dechové techniky na navození klidu, či naopak zvýšení energie a navrácení se 
z chaosu v hlavě zpět do těla. Rezervace: marketa.huplikova@obeclety.cz. 
Počet míst je omezen. Vstup zdarma. Začátek v 19.00 hod.

12. 10. 2024
Zadní Třebaň,  
Společenský dům  

Havelské posvícení v Zadní Třebani
Začátek ve 14.00 hod., bohatý program pro děti, kapely, občerstvení, 
soutěž o nejchutnější posvícenský koláč.

16. 10. 2024
Dobřichovice, zámek 

Vernisáž a koncert Norbiho Kovácze
Vernisáž fotografií „Z cest Norbiho Kovácze“ a jeho koncert s Olinem Nejezchlebou 
začíná v 18.00 hod.

Z P R AC O VA L A :  M I L O S L AVA S N O P E K 

Podzimní prodej 
cibulovin

Tulipania vás zve na zahradní 
prodej jarních cibulovin

22.9 | 29.9 |6.10 | 13.10 | 20.10 | 27.10 | 3.11 

TULIPÁNY - NARCISY - KROKUSY - HYACINTY
OKRASNÉ ČESNEKY - SNĚŽENKY -BLEDULE

KOSATCE - MODŘENCE -ŘEBČÍKY
LADOŇKY -TALOVÍNY -SASANKY

LILIOCHVOSTCE - AMARILISY
 

každou neděli

od 10:00 do 15:00
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INZERCE
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INZERCE

 
Ordinační hodiny srpen 2021 

Pokud je to možné, domluvte se prosím na návštěvě veterinární ordinace předem! 

Pondělí  2.8.  9-11 

Úterý   3.8.      15-17 

Středa   4.8.      17-21 

Čtvrtek  5.8. pouze předem objednané kontroly a akutní pacienti 

Pátek  6.8. pouze předem objednané kontroly a akutní pacienti 

 

Pondělí    9.8.  8-11 

Úterý   10.8.  9-11    14-17 

Středa   11.8.      17-21 

Čtvrtek  12.8. pouze předem objednané kontroly a akutní pacienti 

Pátek  13.8.  pouze předem objednané kontroly a akutní pacienti 

 

Pondělí-pátek  16.8.-20.8.    dovolená 

 

Pondělí  23.8.  8-11 

Úterý  24.8.  9-11    14-17 

Středa   25.8.      17-21 

Čtvrtek  26.8. pouze předem objednané kontroly a akutní pacienti 

Pátek  27.8.     dovolená 

 

Pondělí  30.8.  8-11 

Úterý   31.8.      14-17 

 

Veterinární ordinace Hlásná Třebaň, Pod Svahem 500, 267 18 Hlásná Třebaň, tel. 736 189 882, 
povysilova@vaszverolekar.cz, online rezervace na www.vaszverolekar.cz. 

Veterinární ordinace Hlásná Třebaň, Pod Svahem 500, 267 18 Hlásná Třebaň,  
tel. 736 189 882, povysilova@vaszverolekar.cz, online rezervace na www.vaszverolekar.cz.

  DOPOLEDNE ODPOLEDNE

Úterý  1. 10. objednaní a akutní objednaní a akutní 

Středa  2. 10. operace         14–19

Čtvrtek  3. 10. 9–12 12–15

Pátek      4. 10. 9–12 12–13

7. 10. - 9. 10.   zavřeno zavřeno   

Čtvrtek  10. 10. 9–12 12–15

Pátek 11. 10. 11–12 12–15

Pondělí 14. 10. objednaní a akutní  17–21

Úterý  15. 10. objednaní a akutní objednaní a akutní 

Středa  16. 10. operace         14–19

Čtvrtek  17. 10. 9–12 12–15 

Pátek 18. 10. 9–12 12–13

Pondělí  21. 10. objednaní a akutní  17–21 

Úterý  22. 10. objednaní a akutní objednaní a akutní

Středa  23. 10. 11–12 12–19

Čtvrtek  24. 10. 9–12 12–15

Pátek 25. 10. 11–12 12–15

Pondělí 28. 10. zavřeno  zavřeno

Úterý  29. 10. objednaní a akutní objednaní a akutní

Středa  30. 10. objednaní a akutní 16–21

Čtvrtek  31. 10. 9–13 objednaní a akutní

Ordinační hodiny říjen 2024

Pro konzultace a objednání jsme vám k dispozici každý všední den od 8 do 17 hod. 
a v ordinačních hodinách na telefonním čísle 736 189 882. V naléhavých případech 
možnost ošetření mimo ordinační hodiny.



Zpravodaj třebaňských a rovinských občanů a chatařů

Redakce a redakční rada: Hana Kornalská, Klára Kovaříková (šéfredaktorka), Jana Pecharová, 
Jiří Krátký, Miloslava Snopek, Monika Staňková
Uzávěrka příspěvků je 15. den v předchozím měsíci 
Příspěvky, náměty a připomínky na zpravodaj@hlasnatreban.cz
Příspěvky nemusí vyjadřovat názor redakce. Redakce neodpovídá za obsah jednotlivých příspěvků 
a za stylistickou a gramatickou úpravu plakátů a inzerce.

Prodej: Hlásná Třebaň: obecní úřad, prodejna COOP, restaurace Česká hospoda
Rovina: restaurace Chalupa
Cena výtisku 5 Kč
Den vydání: první den v měsíci, ročník 36/ evidenční číslo přidělené MK ČR: E 10537

Vydavatel:  Obec Hlásná Třebaň, Karlštejnská 150, 267 18 Hlásná Třebaň
 IČ 00233234, číslo účtu: 0363870339/0800
 obec@hlasnatreban.cz, +420 311 681 101 
 Úřední deska: https://htreban.imunis.cz/edeska/
 Bezplatné SMS o dění v obci https://hlasnatreban.mobilnirozhlas.cz/
 S registrací vám rádi pomůžeme i na úřadě.

Sazba: Tomáš Rieger
Tisk a distribuce: dobrovolníci a Obecní úřad Hlásná Třebaň


